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SKUPSTINA CRNE GORE 
-Odbor za ekonomiju, finansije i budzet- 
Broj: 10-1/23-1/5 
EPA 712 XXVII
Podgorica, 4. april 2023. godine

SKUPSTINI CRNE GORE

Na osnovu clana 69 stav 2 Poslovnika Skupstine Crne Gore, Odbor za ekonomiju, finansije i 
budzet, sa 55. sjednice, odrzane 3. aprila 2023. godine, podnosi

izvjeStaj
0 razmatranju PREDLOGA ZAKONA 0IZMJENAMAIDOPUNAMA ZAKONA 0 

ELEKTRONSKIM KOMUNIKACIJAMA

Odbor se, kroz uvodno izlaganje predstavnice predlagaca zakona, poslanice Zdenke Popovic, 
upoznao da je osnovni razlog za predlaganje izmjena i dopuna Zakona o elektronskim komunikacijama, 
uskladivanje vazeceg zakona sa Zakonom o drzavnoj upravi imajud u vidu da vise od cetiri godine nije 
usaglasen pravni okvir u kojem funkcionise Agencija za elektronske komunikacije i postansku 
djelatnost Saopsteno je da ce na ovaj nacin u potpunosti biti precizirano kroz odredbe oba zakona da 
Agencija za svoj rad odgovara Vladi, all i da predlog zakona dodatno propisuje da saglasnost na njen 
statut daje Vlada i da predsjednika i clanove Savjeta Agencije bira Vlada, umjesto Skupstine kako je to 
sada definisano.

Odbor je konstatovao da je jasna namjera predlozenih rjeSenja, odnosno da se istim nastoji 
uspostaviti uskladen pravni okvir funkcionisanja Agencije. Istaknuto je da je Odbor na prethodnim 
sjednicama, a prilikom razmatranja izvjeStaja Agencije, pozivao Vladu i nadlezno ministarstvo da 
pokrene postupak izrade izmjena vazeceg zakona i upucivao dopise sa ciljem informisanja o dinamici 
realizacije tih aktivnosti. Ukazano je da je Odbor, krajem 2022. godine, informisan da Ministarstvo 
ekonomskog razvoja i turizma radi na formiranju radne grupe za izradu izmjena zakona. Imajud u vidu 
da ni Savjet Agencije ne funkcionise u punom sastavu, na 50. sjednici Odbora je dogovoreno da poslanici 
iskoriste poslovnicku mogucnost predlaganja zakona i na taj nacin se pristupi rjeSavanju ovih pitanja.

Takode, konstatovano je da se Odbor upoznao i sa dopisom (broj 00-63-7/23-17 od 16. marta 
2023. godine) koji je Agencija dostavila u odnosu na predlozene izmjene i dopune, kao i da Vlada nije 
dostavila misljenje na predlog zakona do pocetka rasprave na sjednici Odbora.

Tokom rasprave clanovi Odbora su izrazili pozitivno misljenje o predlozenim izmjenama i 
dopunama. Poslanici su podsjetili da Odbor, a i Skupstina nijesu podrzali Finansijske izvjestaje Agencije 
u prethodne dvije godine. Ukazali su da zaposleni u Agenciji ne treba da imaju bojazan u pogledu iznosa 
zarada jer ce ostati na istom nivou, osim za predsjednika i clanove Savjeta Agencije.
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Takode, na sjednici je iskazano i misljenje da bi predlagaci zakona ipak trebalo da uspostave 
komunikadju sa Ministarstvom ekonomskog razvoja i turizma imajud u vidu da je iskazalo rezervu u 
pogledu pojedinih predlozenih rjeSenja, kao i da su sveobuhvatne izmjene ovog zakona predvidene za 
cetvrti kvartal 2023. godine.

Odbor je, nakon izjasnjavanja, sa sedam glasova ,.za", odiudo da predlozi Skupstini da usvoji 
Predlog zakona o izmjenama i dopunama Zakona o elektronskim komunikacijama.

Za izvjestioca Odbora na sjednici SkupStine odredena je poslanica Simonida Kordic.
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